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1 吉隆坡  中转机场  名古屋

集合于吉隆坡国际机场，搭乘飞往日本的航班。

2 名古屋 - 35公里 - 三重 - 98公里 - 岐阜

 田县神社
神社安放了巨大的【阴茎】供信徒朝拜，保佑五谷丰收和子孙繁
荣的神社。其独特性也吸引了不少游客前来朝圣。

 名花之里
一年四季都能欣赏各式各样的花草树木。这里春游樱花，郁金香。
夏有紫阳花，花菖蒲。秋有波斯菊，大丽花。冬有灯光秀，全年都非
常漂亮。

季节限定
★名花之里樱花季（3月20日 – 4月10日）

3 岐阜 - 200公里 - 金沢

 郡上八幡
保留着日本独特传统的旧街道，漫步中感受古色古香的和式气息。

 食品模型制作工坊
日本最早期制作漂亮的食品模型，都源自于郡上八幡。让我们体
验制作这些食品样本，如：生菜，天妇罗，寿司等。

 白川乡合掌村（参加一所古民宿）
以其独特的合掌造建筑而闻名，于1,995年被列为世界文化遗产。
这些建筑因其高斜度的茅草屋顶，类似双手合十的形状而得名。

4 金沢 - 110公里 - 岐阜

 近江町市場
北誉为支撑金泽饮食文化的“市民厨房”。拱廊内约有170家商
店，包括出售新鲜鱼类，蔬菜和水果的专卖店及餐厅。

 东茶屋街
江户时代艺妓表演的欢乐花街，于京都祇園齐名，北指定为日本
国家文化财。（赠送一人一支金箔冰淇淋）

 金沢兼六园
拥有悠长而光辉的历史。这座花园有前田家族耗时数百年精心打
造，如今已成为日本漫步风格园林的典范之一。

白川乡合掌村白川乡合掌村
Shirakawa-go Gassho VillageShirakawa-go Gassho Village

5 岐阜 - 157公里 - 名古屋 

 飞驒高山古街
朴素的老街两旁尽是日本江户时代风味的街屋宅第，屋檐下的清
晰小水道更加点缀了这个历史文化街区。

 高山山車会馆
这里展示【高山祭】的大型彩车，其做工精美，用油漆和金箔装点
得非常亮眼的节日专用彩车。

 名古屋大须商店街
这里汇集了从国际美食到甜点小屋、您可以享受美食的同时体验
购物的乐趣。

6 名古屋 

 名古屋城
位于爱知县最具有代表性的城堡，入选日本100名城之一。

 啤酒工场见学
向导将陪同您游览不同啤酒原料的展览和参观生产过程，最后品
尝最新鲜的生啤酒。

 长岛爵士之梦三井Outlet 
从全球奢华品牌到日本人气精品店，体育，休闲，杂货等汇聚了上
百间店应有尽有。一次过满足您的血拼体验。

7 名古屋  中转机场  吉隆坡

前往机场，返回温暖的家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。
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金箔冰淇淋金箔冰淇淋
Golden leaf ice-creamGolden leaf ice-cream
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1 KUALA LUMPUR  TRANSIT AIRPORT  NAGOYA
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure 
flight to Japan.

2 NAGOYA - 35km - MIE - 98km - GIFU

 Tagata Shrine 
A huge [Penis] is placed in the shrine for believers to worship, 
and it is a shrine that bless the harvest and prosperity of future 
generations. Its uniqueness also attracts many tourists to come 
for pilgrimage.

 Nabanano Sato Flower Park
You can enjoy a variety of flowers and trees all year round. Here 
you can enjoy cherry blossoms and tulips in spring. In summer 
there are hydrangeas and irises. In autumn there are cosmos and 
dahlias. There is a illumination in winter.

Seasonal Arrangement:

★Nabanano Sato Sakura Festival (20 MAR – 10 APR)

3 GIFU - 200km - KANAZAWA

 Gujo - Hachiman 
A chirming 17th century historic town with well-preserved 
traditional townscape of historic town with original waterways. 

 Food Replica Workshop
Gujo Hachiman, the original of Japan’s food samples craft, 
experience yourself in the making of food.

 Shirakawa-go Gassho Village (Visit one Gassho house) 
Famous for its unique Gassho-Zukuri architecture, it was listed 
as a World Cultural Heritage Site in 1,995. These buildings are 
named for their highly pitched thatched roofs, which resemble 
the shape of folded hands. 

名花之里花圃 名花之里花圃 
Nabanano Sato Flower ParkNabanano Sato Flower Park

4 KANAZAWA–110km–GIFU
 Omicho Market
Here is popular as the “Citizen’s kitchen” that support Kanazawa’s 
food culture. The arcade is lined with about 170 shops, including 
specialty stores, vegetables, and fruits, as well as restaurant.

 Higashi Chaya Street 
The entertainment street where geishas performed during Edo 
period is as famous as Gion in Kyoto. Here is designated as a 
national cultural property of Japan. (Complimentary golden leaf 
ice-cream one peace per person)

 Kanazawa Kenrokuen 
Has a long and glorious history. This garden was carefully 
crafted by the Maeda family over hundreds of years and is 
now one of the best examples of Japanese promenade-style 
gardens.

5 GIFU - 157km  - NAGOYA

 Hida Takayama Old Streets 
The simple old streets are lined with Japanese Edo period- style 
street houses, and the clear waterways under the eaves further 
embellish this historical and culture district.

 Takayama Floats Museum
The large-scale floats of the Takayama Festival are displayed 
here. They are exquisitely crafted and decorated with paint 
and golden leaf. They are specially designed for the festival.

 Nagoya Ohsu Shopping Arcade 
From international cuisine to dessert hubs, you can enjoy 
delicious food and experience shopping at the same time.

6 NAGOYA

 Nagoya Castle 
The most representative castle in Aichi Prefecture, it was selected 
as one of Japan’s 100 famous castles.

 Beer Factory Visit 
The guide will accompany you to visit the exhibition of different 
beer raw materials and the production process and taste fresh 
beer at the end.

 Nagashima Jazz Dream Mitsui Outlet
There are hundreds of stores ranging from global luxury brands 
to popular Japanese boutiques, sports, leisure, groceries, etc. 
Satisfy your shopping experience in one go.

7 NAGOYA  TRANSIT AIRPORT  KUALA LUMPUR
Proceed to airport for your flight back home and big farewell to 
Japan.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final 
flight confirmation.



酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1 - - - - -

D2
岐阜(1晚）
Gifu (1 Night)

岐阜长良川酒店或同等级 
Miyako Hotel Gifu Nagaragawa or similar

机上用餐
Meal on Board ✓ ✓

D3
金泽(1晚）
Kanazawa (1 Night)

金泽东急酒店或同等级
Kanazawa Tokyu Stay Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
飛騨(1晚）
Hida (1 Night)

飛驒广场酒店或同等级 
Hida Plaza Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5
名古屋(1晚）
Nagoya (1 Night)

名古屋JAL都市酒店或同等级 
JAL City Nagoya Nishiki Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✗

D6
机场酒店（1晚）
Airport Hotel (1 Night)

中部机场酒店或同等级 
CENTRAIR HOTEL or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D7 - -
酒店 
Hotel

机上用餐
Meal on Board -

For Agent Use Only:

Updated Date: AUG 2024

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Japan Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

日本团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。 若有需要，将提供简单的英语翻译。
2.  如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。

•田县神社
•名花之里
•食品模型制作工坊
•合掌村
•东茶屋街
•金沢兼六园

•飞驒高山古街
•啤酒工场见学
•名古屋城
•长岛爵士之梦三井Outlet

• Tagata shrine
• Nabanano Sato flower park
• Food replica workshop
• Gassho village
• Higashi Chaya street
• Kenrokuen garden

• Hida Takayama old streets
• Beer factory visit
• Nagoaya Castle
• Nagashima Jazz Dream

Mitsui Outlet
行程亮点
HIGHLIGHT

陶板烤和牛料理 / 酒店自助餐或套餐 / 螃蟹会席料理 / 
烧烤料理任吃 / 赠送一人一支金箔冰淇淋

Wagyu Toban-Yaki Cuisine / Hotel Buffet or set menu / 
Gala Crab Kaiseki / BBQ All you can eat / Complimentary 
golden leaf ice-cream one peace per person

美食
GOURMET

高山山車会館

Takayama Floats Museum

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

长岛爵士之梦三井Outlet Nagashima Jazz Dream Mitsui Outlet

东茶屋街
Higashi Chaya Street


